
Protokoll fört vid styrelsemöte med ASPF Seniorerna Ale 

Datum 1 november 2023 

Närvarande Bengt Boge ordf 

 Monica Ruden  sekr 

 Anita Algers 

 Filip Alm 

 Gun Andersson 

 Christina Karlsson 

 Ann-Louise W Olofsson 

 Lars Öst 

§1Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar mötet och hälsar välkommen 

§2Dagordningen 

 Tillägg; Arbetsordningen uppdateras 

 Lökeberg och Folkhälsoveckan tas upp. 

§3Förra mötets protokoll 

 Protokollet godkändes. Bengt ska ha möte med lokalkommittéerna
 om planering för nästa år. Filip uppdaterar listan.  

Idébanken ska hjälpa kommittéerna. 

  

§4Rapporter  

 Gun (ekonomi) 

 Ekonomin god. Fakturor från Stinas visor och Sävenäs inte 

 kommit ännu. Få sammankomster gått med vinst. 

 Revisorerna kommenterat kvartalsbokslutet pga köp av 

 dator utan protokollsbeslut. Beslutet taget vid möte före inköp, 

 missades i protokollet. 

 Christina/Filip (KPR) 

 Besökt demensboende Lidköping. Rapport om remisser om 

 tryggghetsboende, demensteamet och hälsofrämjande åtgärder  



som föreslås strypas. Hyror och slopad kontorsutrustning för föreningar.Bengt 
förslag om att gå ut med information om vad  KPR gör 

 MAK  

 Konsert Starrkärrs kyrka och författarmöte i Skepplanda samtidigt 

 som Stinas visor kan vara bidragande orsak till det dåliga resultatet 

 Kommer att delta  på två/ev fler julmarknader. Furulund 2/12 

 och Glasbruksmuseet 9/12. 

 19 nya medlemmar, varav 9 st vid Coop eventet 

 Beslut köpa in ny roll up och beachflagga. 

 Två pubaftnar planeras till våren; den första i januari 

  

 SKR 

 Två nya medlemmar klara 

 Barbro(festkommittén) 

 45-års jubileet Information om var nödutgångarna finns nödvändigt. 

 Planering för julbordet pågår. 

 275;/ medlem icke medlem 375:- 

 Blomma till Marita med medhjälpare på sista styrelsemötet för året. 

 Lars/Friskvårdskommitteen 

 Höstens program slut. Planeringsmöte för nästa år 6nov. 

§5Inkomna skrivelser 

 Inbjudan till webbinarium Facebook för föreningar 9/11 

 Bengt deltar i distriktets styrelsemöte 9/11 Tar upp SPF-appen 

 och behandling av årets ekonomiska överskott samt distriktets stöd vid 

 Införandet av nya Miriam. 

§6Kommande aktiviteter enl arbetsordningen 

 Funktionärslistan uppdateras. Verksamhetsplan 

 Valberedningens arbete startar 

 Annonsörer nästa programhäfte. 

 Årsmöte 6 februari 2024. 



 Lökeberg 28 alt 29 februari. Bengt återkommer med besked till Barbro efter 
 möte 13 nov. 

 

§7Bidrag 

 Bidragsansökan 20000: - för att utveckla IT-caféet 

 Bidragsansökan för ofrivillig ensamhet. Ansökan ska påbörjas 

 Bengt ansvarar. 

 SPF kan söka bidrag som kulturförening, 

§8Lokalfrfågan 

 Beslut hyra förråd Nol 6 mån för att få grepp om hur mycket som 

 behövs och att använda Föreningsarkivet i Mölndal för handlingar 

 2020 och äldre. 

  Eget digitalt arkiv i framtiden 

§9Programhäftet 

 Förslag programhäfte vår och höst och ett mailutskick/månad 

 Endast bild på styrelsen. 

 MAK jobbar vidare. 

§10Information till medlemmar 

 Sven,Iris, Ann-Kerstin, Alf+ arbetsutskottet diskuterar. 

§11Biljettkiosken 

 Positivt. Under en övergångsperiod ska det finnas alt anmälningssystem. 

§12 45-årsjubiléet 

 Program klart 

§13Skaparglädje 

 Hittills 10-15 anmälningar 

 Anita visar utkast till utställningskatalog 

§14Valberedningen 

 Ska ha möte. En ny med lem- 

§15 Uppvaktning medlemmar med jämna födelsedagar 

 Beslutades att ingen uppvaktning skall ske på bemärkelsedagar. 



 

§16Möte med SK kommittéer 

 Program 2024 Folkhälsoveckan . Afternoon tea  Pensionärsjuridik 

 Förslag på nya aktiviteter som skall diskuteras på möte 13 november 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Monica Rudén   Bengt Boge 

 

  

 

 

  

 

     

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


